
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 27. oktober 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 57
Vil ministeren oplyse, om det er normalt, at henvendelser om eftergivelse af tidligere 
bandemedlemmers gæld kommer fra politiet? Der henvises til artiklerne fra Berlingske 
Tidende ”V-kritik af gældseftergivelse: »En retspolitisk skandale«” af 24. oktober 2023, 
”Rystede politikere kræver svar om sløjfning af gæld til kriminelle” af 25. oktober 2023, og 
”Ventetiden sløjfes, når bandekriminelle får sløjfet gæld” af 26. oktober 2023.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Preben Bang Henrik-
sen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Preben.Henriksen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jesper Petersen
formand
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